

السيد: السيدة:
لقب العائلة:
الاسم (الأسماء) الأولى:
البريد الإلكتروني:
رقم الهاتف:
العنوان البريدي:
الرمز البريدي: مدينة/بلدة:
الدولة:

بملأها الموظف، أو بدلاً عنه، رب العمل
الرقم التعريفي المميز لموظفي آير ليكيد:
رقم الهوية المحلي للموظف:
كود الشركة التابعة:
تاريخ الميلاد:
دولة الميلاد:
مدينة/بلدة الميلاد:

للاكتتاب عبر الإنترنت

اتصل بموقع myalmyshare2023.airliquide.com ، علامة التبويب "Subscribe to myAL myShare 2023" ، قبل آخر يوم من فترة الاكتتاب (أي في 16 نوفمبر 2023، قبل الظهور بتوقيت باريس) وستجد معلومات الدخول وكلمة السر الخاصين بك في الخطاب و/أو البريد الإلكتروني المقدمين لك.

...أو تقدم للاكتتاب بهذا النموذج

(الذي سيتسلمه مدير الموارد البشرية الخاص بك بحلول آخر يوم من فترة الاكتتاب كمود أقصى)

أقر بأنني قرأت الوثائق المتاحة على الموقع الإلكتروني myalmyshare2023.airliquide.com قسم "تحميل الوثائق" ، وأقر بأنني قد أخطرت بالشروط المطلوبة للمشاركة في الطرح وأقبلها. وأوافق أيضًا على الإقرارات والتعهدات الواردة في الجهة الأخرى من هذا النموذج، بما في ذلك الشروط المتعلقة بحماية البيانات الشخصية. وأخيرًا، أقبل أحكام وشروط اتفاق حساب الأسهم الفردية المسجلة مباشرة مع شركة آير ليكيد، إس. إيه، خدمات المساهمين، والتي يمكنني الوصول إليها عبر الموقع الإلكتروني myalmyshare2023.airliquide.com

أطلب الاكتتاب في عدد أسهم آير ليكيد، إس. إيه الموضَّح أدناه، وفقًا للشروط التالية:

طلب الاكتتاب الخاص بي بالجنيه المصري (الحد الأدنى للاكتتاب: سهم واحد)

المبلغ الإجمالي (A x B = C)			
C	B	A	
<input type="text"/>	<input type="text"/>	<input type="text"/>	
EGP	EGP		
(بالجنيه المصري)	سعر الاكتتاب لكل سهم (بالجنيه المصري)**	عدد الأسهم المرغوب فيها*	

* يخضع لتخفيض محتمل (يرجى الرجوع إلى ظهير هذا النموذج)
** المبلغ المعادل بالجنيه المصري لسعر الاكتتاب بالبيورو، كما هو مبلغ به من قبل رب عملي.

سدادي للقيمة اختر الخانة ذي الصلة

- على مدار 3 شهور، عن طريق الخصم الشهري من الأجر. أو بالكامل مُقَدَّمًا، عن طريق حوالة بنكية
- أفوض رب عملي بإجراء هذه الخصومات من راتبي، بداية من الشهر التالي لتسجيل الأسهم في حساب المساهم الخاص بي. كما أنني مُدرك أن كل خصم لن يزيد عن 10% من راتبي الشهري. (يمكنني التواصل مع الممثل المحلي للمزيد من المعلومات).

لقد احتفظت بنسخة من نموذج الاكتتاب هذا

سوف أسلم هذه النسخة الأصلية إلى إدارة الموارد البشرية لدى رب عملي (الموارد البشرية). أوافق بموجب هذا على الاكتتاب في (عدد الأسهم التي أُرغب في الاكتتاب فيها بالحروف)

وَقَّع في:

بتاريخ:

توقيع المكتتب مسبقًا بالكلمات المكتوبة بخط اليد "تم الاضطلاع ويعتمد".

إقرار بالاستلام من قبل الموارد البشرية

تم استلام النموذج بتاريخ:

حتى يكون هذا النموذج صحيحًا، يجب أن يتم استلامه قبل انتهاء فترة الاكتتاب.

الإقرارات والتعهدات

اكتب في سهم آير ليكيد، إس. إيه كجزء من زيادة رأس المال المخصصة للأعضاء بأحد خطط ادخار الأسهم

الوثائق

- أقر بانتي قد قرأت نشرة التعليمات، الملحق المحلي ولوائح الخطة الدولية لشراء أسهم المجموعة المتاحة على الموقع الإلكتروني myalmyshare2023.airliquide.com، قسم "تحصيل الوثائق".
- أخطرت بأن الملحق المحلي يتضمن ملحوظة ضريبية تصف الضرائب في بلدي (الخصم، وتوزيعات الأرباح، والأرباح الرأسمالية، إن وجدت)، أو الضرائب المتعلقة بالخصم من الأجر، إن وجدت) وتحدد ما إذا كانت هناك أية ضرائب واجبة التطبيق عند الاكتتاب.
- إنني مدعو لمراجعة مستند التسجيل العالمي الخاص بآير ليكيد، إس. إيه، والذي يحتوي على معلومات هامة حول أعمال الشركة واستراتيجيتها وأهدافها، وكذلك عن عوامل الخطر المتصلة في الشركة وأنشطتها، وعن نتائجها المالية.

أحقية التاهل للطرح

- أقر بانتي عطفًا على شركة من شركات مجموعة آير ليكيد والتي هي عضو بالخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد، لمدة ثلاثة شهور على الأقل قبل تاريخ إغلاق فترة الاكتتاب (أي في 16 نوفمبر 2023) ("موظف").
- الأسهم المكتتبه في هذا الطرح محجوزة بشكل صارم وحصري للموظفين. ويتم الاحتفاظ بالأسهم بالضرورة في حساب باسم الموظف ولا يمكن الاحتفاظ بها في حساب مشترك، حتى وإن كان أيضًا صاحب المشترك لهذا الحساب موظفًا في آير ليكيد. إذا كان لدى الموظف بالفعل حساب فردي مفتوح في سجل المساهمين المسجلين لشركة آير ليكيد، إس. إيه، يتم تسجيل الأسهم المكتتبه باسم الموظف وحده. خلاف الحسابات والحسابات المشتركة، سيتم فتح حساب جديد باسم الموظف وحده من أجل إيداع الأسهم المكتتبه به. وسيتم رفض أي طلب لاحق لتحويل الحساب الفردي إلى حساب مشترك.

شروط الاحتتاب

- لقد أحطت علمًا على النحو الواجب أنه حتى يصح الاحتتاب الذي قمت به يجب أن أكون قد أجريت هذا الاحتتاب عن طريق الإنترنت بعد أقصى في تاريخ إغلاق فترة الاكتتاب. وفي حالة الاحتتاب من خلال النموذج الورقي، أتعهد بإرسال نموذج الاحتتاب الخاص بي في وقت معقول للسماح لممثلي الموارد البشرية المحليين الذين يرأسوني للاحتتاب عبر الإنترنت نيابة عني في موعد أقصاه تاريخ إغلاق فترة الاكتتاب.
- سواء قمت بالاحتتاب من خلال النموذج الورقي أو عبر الإنترنت، فلن يمكن إلغاء الاحتتاب الذي قمت به بعد تاريخ إغلاق فترة الاحتتاب (أي في 16 نوفمبر 2023). وإن قمت بإرسال العديد من نماذج الاحتتاب الورقية لممثلي الموارد البشرية المحليين الذين يرأسوني، فلن يتم التعامل إلا مع آخر نموذج.
- لقد أحطت علمًا على النحو الواجب أن اكتتابي يجعلني عضوًا بالخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد الدولية.

سعر الاحتتاب

- أقر بأنه تم إخطاري بسعر الاحتتاب في الأسهم.
- تم تحديد سعر الاحتتاب في السهم الواحد بالبيورو من قبل الرئيس التنفيذي كما هو مؤفد به من مجلس إدارة آير ليكيد، إس. إيه، وهو يعادل متوسط أسعار التداول الافتتاحية على مدار أيام التداول العشرين السابقة لهذا القرار، مخصومًا منها 20%.

حدود الاحتتاب

- لقد أحطت علمًا على النحو الواجب بأن الحد الأقصى لمبلغ الاحتتاب الذي قمت به في هذا الطرح لا يجوز أن يتعدى 25% من إجمالي أجري السنوي لعام 2023.

فترة التجميد

- لقد أحطت علمًا على النحو الواجب بأن أسهمي سوف يتم الاحتفاظ بها وتجميدها في إطار الخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد لمدة خمس سنوات على الأقل، إلا أن أكون مستحقًا لواقعة خروج مبكر (واقعات الخروج المبكر مدرجة في الملحق المحلي).

المخاطر المتعلقة بالاستثمار الخاص بي

- لقد أحطت علمًا على النحو الواجب بأنه سوف تكون هناك تقلبات في قيمة الاستثمار الخاص بي سواء بالزيادة أو النقص بما يتناسب مع سعر الأسهم الخاص بآير ليكيد، إس. إيه.
- نظرًا للمخاطر المرتبطة بالاستثمار في الأسهم، توصي هيئة الأسواق المالية الفرنسية بأن يقوم المكتتبين بتقييم الحاجة إلى تنوع مخاطر إجمالي مدخراتهم المالية.
- وأقر أيضًا أنني على علم بأن استثماراتي مقومة بالبيورو وأني قد أعرض بالتالي لمخاطر العملة إذا كنت أعيش خارج منطقة اليورو.

قراري سواء بالمشاركة في هذا الطرح أو عدمها هو في مجمله قرارًا شخصيًا وطوعيًا

- قراري لم يعتمد على أي مشورة مالية أو تتعلق بالضرائب أو أي مشورة أخرى من أحد شركات مجموعة آير ليكيد أو موظفيها أو مسؤوليها التنفيذيين.
- لن يكون لقراري أي تأثير إيجابي أو سلبي على عملي لدى مجموعة آير ليكيد ولا يؤثر على شروط توظيفي.
- لا تحتوي أي من المواد أو المعلومات الموزعة أو التي أتيتحت لي فيما يتعلق بالطرح أو اكتتابي المتعلق بالطرح على ما من شأنه أن يخول لي أي حق أو استحقاق فيما يتعلق بوظيفتي.
- إن فرصة مشاركتي في طرح myalmyshare2023.airliquide.com لا تقتصر بأي شكل من الأشكال وجود عمليات طرح مستقبلية أو فرصة محتملة للمشاركة فيها.

في حالة الاحتتاب الفائق للإصدارات

- لقد أحطت علمًا على النحو الواجب أن طلبي للاحتتاب في سهم آير ليكيد، إس. إيه قد يُخفَض في حالة الاحتتاب الذي يفوق الإصدارات، ويعني أنه إذا بلغ إجمالي عدد طلبات الأسهم المكتتبه فيها أكثر من 750,000.
- في هذه الحالة، سيتم تخفيض الاكتتابات الأعلى إلى مستوى أقل بحيث يمكن معه تلبية حاجة جميع المكتتبين بقدر الإمكان. سوف تخزن الموارد البشرية بالجهة التي أتبعها بالتخفيض خلال أيام قليلة بعد إغلاق فترة الاحتتاب. سوف نتاح المعلومات كذلك على الموقع الإلكتروني myalmyshare2023.airliquide.com، علامة التويوب "Subscribe to myAL myShare 2023".

التأخر في السداد

- إن أخفقت في سداد المبلغ المستحق، فقد يتم إلغاء اكتتابي بالكامل أو جزء منه. علاوة على ذلك، أفوض آير ليكيد، إس. إيه بشكل لا رجعة فيه في بيع أو السعي في بيع أسهمي دون الحاجة لإخطار مسبق أو رسمي، وفقًا للقانون الساري، وتخصيص العوائد لسداد المبلغ المعادل للاكتتابي.
- إن لم تكفي عوائد البيع لسداد المبلغ المذكور أعلاه، فسيظل مدينًا لرب عملي بالمبلغ المعادل له. بالإضافة إلى ذلك، يحتفظ رب عملي بحق اتخاذ إجراء قانوني ضدي لاسترداد المبلغ غير المدفوع.

السداد عن طريق الخصم من الأجر

- كل دفعة من دفعات الأقساط التي تسدد عن طريق الخصم من الراتب لا يجوز أن تتعدى 10% من صافي راتبي الشهري.
- في حالة إنهاء عقد عملي لأي سبب قبل نهاية الدفعة الشهرية، فبني بموجب هذا أفوض رب عملي بشكل لا رجعة فيه باستقطاع أي مبالغ لا تزال قائمة لسداد اكتتابي بالكامل من المبالغ التي قد لا تزال مستحقة لي واتعهد بسداد أي مبلغ متبقي على الفور. وفي حالة الإخفاق في الامتثال لذلك، سوف يحق لرب عملي طلب بيع أسهمي بالنسبة اللازمة لسداد المبلغ المتبقي بالإضافة إلى العمولات وأي رسوم واستلام العوائد.
- في حالة أنني، قبل قيامي بسداد كامل مبلغ اكتتابي، طلبت بيع كل أو جزء من أسهمي بموجب واقعة خروج مبكر، فسوف يحل على الفور استحقاق المبلغ المتبقي من اكتتابي غير المدفوع ويكون واجب السداد في تاريخ الإفراج المبكر عن الأسهم واتعهد بسداد المبلغ المتبقي المستحق لرب عملي دون تأخير وأفوض رب عملي في خصم المبلغ المتبقي من عوائد بيع أسهمي.

القواعد الخاصة بروسيا وبيلاروسيا

- نتيجة للعقوبات المفروضة من قبل الاتحاد الأوروبي، لا يجوز للمواطنين أو المقيمين في روسيا وبيلاروسيا الذين ليس لديهم إقامة قانونية أو الجنسية في الاتحاد الأوروبي أو في أي دولة عضوة في المنطقة الاقتصادية الأوروبية أو في سويسرا، المشاركة في هذا الطرح.
- لذلك، أقر أنني:
 - أ. لست مواطنًا روسيًا أو مقيمًا في روسيا أو إذا كنت كذلك، فأنتي أيضًا مواطنًا في دولة عضو في الاتحاد الأوروبي أو في أي دولة عضوة في المنطقة الاقتصادية الأوروبية أو في سويسرا، أو لدي إقامة مؤقتة أو دائمة في واحدة من هذه البلاد؛
 - ب. لست مواطنًا روسيًا أو مقيمًا في بيلاروسيا أو إذا كنت كذلك، فأنتي أيضًا مواطنًا في دولة عضو في الاتحاد الأوروبي، أو لدي إقامة مؤقتة أو دائمة في واحدة من هذه الدول الأعضاء.

حماية البيانات الشخصية

- يخضع نموذج الاحتتاب هذا للوائح السارية المتعلقة بحماية البيانات الشخصية، خاصة اللائحة العامة لحماية البيانات (الاتحاد الأوروبي) 2016/679 ("اللائحة العامة لحماية البيانات").
- ستستخدم المعلومات المقدمة في نموذج الاحتتاب هذا في إطار معالجة بيانات تكنولوجيا المعلومات من قبل وحدة مراقبة البيانات لدى آير ليكيد، إس. إيه.
- في إطار هذا السياق، أحيط علمًا بأن:
 - المعلومات المقدمة في نموذج الاحتتاب هذا هي إلزامية بالنسبة للخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد وبدونها لا يمكن المضي في استكمال اكتتابي؛
 - لدي حق الوصول للبيانات الشخصية التي تعنيها وحق تصحيحها وحذفها، وحق الاعتراض على أسس تتعلق بموقفي المحدد فيما يتعلق بمعالجة بياناتي الشخصية وحق تحديد المبادئ الإرشادية المتعلقة بمصير بياناتي الشخصية بعد الوفاة.
 - تقوم آير ليكيد، إس. إيه وبنوتيفيا بمعالجة البيانات الشخصية المقدمة في نموذج الاحتتاب هذا بغرض إدارة الأسهم المكتتبه من خلال الخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد بناء على تنفيذ عقد الاستثمار هذا (المادة 6 (ب) من اللائحة العامة لحماية البيانات). أحيط علمًا بأن البيانات الشخصية المقدمة في نموذج الاحتتاب هذا يمكن إرسالها لأي شخص مؤفد من قبل آير ليكيد، إس. إيه لأغراض الإدارة المركزية للخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد والاحتفاظ بالدفاتر وتخزين تكنولوجيا المعلومات لتلك البيانات في فرنسا؛
 - أوافق كذلك على وصول ممثل الموارد البشرية الذي أتبعه لبياناتي الشخصية و/أو على إرسالها لأشخاص مفوضين آخرين من قبل الشركة التابعة لآير ليكيد، إس. إيه التي عمل لديها للتحقق من أحقيتي في دخول الطرح وقد تكون تلك الشركة التابعة في دولة خارج الاتحاد الأوروبي حيثما قد يختلف مستوى الحماية عن ذلك الموجود في التشريع الأوروبي بشأن حماية البيانات الشخصية. عمليات النقل هذه تغطيها بشكل خاص القواعد المؤسسية الملزمة المعتمدة من قبل السلطات المختصة المعنية بحماية البيانات الشخصية. يمكن الاضطلاع عليها على موقع الشركة الإلكتروني.
 - يُحتفظ ببياناتي الشخصية لأغراض معالجة البيانات المذكورة أعلاه مدة الوقت اللازمة لتنفيذ [myAL myShare 2023](http://myalmyshare2023.airliquide.com) وإدارة الخطة الدولية لشراء أسهم مجموعة آير ليكيد، على الأقل حتى يتم بيع أسهمي ويعدا لأغراض الأرشفة حتى انتهاء مدة التقديم الواردة بأي تقاضي.

- ولأي استفسارات أو مطالبات بشأن معالجة بياناتي الشخصية وممارسة حقوقي، يمكنني مراسلة أحد العناوين التالية:
 - آير ليكيد، إس. إيه/خدمات المساهمين – خطة شراء الأسهم الفرنسية
 - 75 كاي دورساي – البرمز البريدي 75321 باريس 07¹
 - أو

لورانس تومازو، ممثل حماية البيانات

75 كاي دورساي – 75007 باريس

- بحق لي رفع شكوى إلى هيئة الرقابة الفرنسية بالبريد المرسل على CNIL-3 بليس دو فونتوني، 75007، باريس² أو بالبريد الإلكتروني على www.cnil.fr؛
- يتعين على إخطار آير ليكيد، إس. إيه من خلال ممثل الموارد البشرية الذي أتبعه بأي تغيير في معلوماتي الشخصية؛
- أقر بانتي قد احتفظت بنسخة من نموذج الاحتتاب هذا.

75, quai d'Orsay 75321 Paris Cedex 07 ¹

CNIL-3, Place de Fontenoy, 75007 Paris ²

Subscription form

for L'Air Liquide S.A. shares

Capital increase reserved for employees

Subscriptions are open from November 6 to 16, 2023



To be completed by the employee or, alternatively, by the employer

Employee's Air Liquide Unique ID:

Employee's local ID:

Subsidiary's code:

Date of birth: []/[]/[]

Country of birth:

Town/City of birth:

Mr Mrs

Last name:

First name(s):

E-mail:

Phone number:

Postal address:

Postcode: Town/City:

Country:

To subscribe online...

Connect to myalmymshare2023.airliquide.com, "Subscribe to myAL myShare 2023" tab, before the last day of the subscription period (i.e. on November 16, 2023, before noon, Paris time) with your login and password indicated in the letter and/or the e-mail which you were provided.

... or subscribe with this form

(to be received by your HR manager by the last day of the subscription period at the latest)

I acknowledge that I have read the documentation available on the website myalmymshare2023.airliquide.com, "Download documents" section. I acknowledge that I have been informed of the conditions required to participate in the offer and I accept them. I also consent to the representations and undertakings stated on the reverse side of this form including the terms on the protection of personal data.

Lastly, I accept the terms and conditions of the individual direct registered share account agreement with L'Air Liquide S.A. Shareholder Services, to which I have access on the website myalmymshare2023.airliquide.com.

I request to subscribe for the number of L'Air Liquide S.A. shares indicated below, on the following conditions:

My subscription request in Egyptian pounds (Minimum subscription amount: 1 share)

A		B		C
[]	X	EGP []	=	EGP []
Number of shares desired*		Subscription price per share (in Egyptian pounds)**		Total amount (A x B = C) (in Egyptian pounds)

* Subject to a possible reduction (please see the back of this form).

** Equivalent in Egyptian pounds of the subscription price in euros, as communicated by my employer.

My payment Tick the relevant box

Over 3 months, by monthly payroll deduction

I authorize my employer to make these deductions from my salary, beginning the month after the shares are registered in my shareholder account. I further acknowledge that each instalment payment made by payroll deduction may not exceed 10% of my net monthly salary.

or

In full upfront, via bank transfer

As expressly authorized by my employer. (I can contact my local relay for more information).

I have kept a copy of this subscription form.

I will give this original copy to my employer's Human Resources Department (HR). I hereby agree to subscribe for (number of shares I wish to subscribe, in words)

Signed in:

On: []/[]/[]

Signature of subscriber preceded by the handwritten words "Read and approved":

Acknowledgment of receipt by HR

Form received on:

To be valid, this form must be received before the subscription period ends.

Representations and undertakings

I subscribe for L'Air Liquide S.A. shares as part of a capital increase reserved for members of a share savings plan.

Documentation

- I acknowledge that I have read the brochure, the local supplement and the regulations of the International Group Share Purchase Plan available on the website myalmymshare2023.airliquide.com, "Download documents" section.
- I am informed that the local supplement includes a tax note which describes the taxation in my country (discount, dividends and capital gains, if any, or taxation related to payroll deduction, if any) and specifies whether there is any taxation applicable at subscription.
- I am invited to consult the L'Air Liquide S.A. Universal Registration Document, which contains important information on the company's business, strategy and objectives, as well as on the risk factors inherent to the company and its activities, and on its financial result.

Eligibility to the Offering

- I declare that I am an employee of a company of the Air Liquide group that is a member of the Air Liquide International Group Share Purchase Plan, for at least three months before the subscription period closing date (i.e., on November 16, 2023) (an "Employee").
- The shares subscribed under this Offering are strictly reserved to the Employees. The shares are necessarily held in an account in the name of the Employee and cannot be held in a joint account, even if the co-holder of the joint account is also an employee of Air Liquide. If the Employee has already an individual account opened in the register of registered shareholders of L'Air Liquide SA, the shares subscribed will be registered in the sole name of the Employee. Otherwise (no account or a joint account only), a new account in the sole name of the Employee will be opened in order to deposit the subscribed shares. Any subsequent request to convert the individual account into a joint account will be refused.

Subscription Terms and Conditions

- I have duly noted that for my subscription to be valid I must have subscribed online at the latest on the subscription period closing date. In case of subscription with a paper form, I undertake to send my subscription form in reasonable time to allow my local HR correspondents to subscribe online on my behalf at the latest on the subscription period closing date.
- Whether I subscribe with a paper form or online, my subscription cannot be canceled after the subscription period closing date (i.e., on November 16, 2023). If I send several paper subscription forms to my local HR correspondents, only the latest form will be processed.
- I have duly noted that my subscription makes me a member of the Air Liquide International Group Share Purchase Plan.

Subscription Price

- I declare that I am informed of the subscription price of the shares.
- The subscription price of one share is set in euros by the CEO, as authorized by the Board of Directors of L'Air Liquide S.A., and is equal to the average of the opening trading prices over the 20 trading days preceding this decision, discounted by 20%.

Subscription Limits

- I have duly noted that the maximum amount of my subscription to this offer cannot exceed 25% of my estimated gross annual remuneration for 2023.

Lock-Up Period

- I have duly noted that my shares will be held and locked-up in the Air Liquide International Group Share Purchase Plan for at least five years, unless I am eligible for an early exit event (the early exit events are listed in the local supplement).

Risks Related to My Investment

- I have duly noted that the value of my investment will fluctuate upwards or downwards in line with the L'Air Liquide S.A. share price.
- Given the risk linked to an investment in shares, the French *Autorité des Marchés Financiers* recommends that subscribers assess the need to diversify the risks of their total financial savings.
- I also declare that I am informed that my investment is in euros and that I may therefore be subject to a currency risk if I live outside the euro zone.

My decision whether or not to participate in this offer is entirely personal and voluntary

- My decision is not based on any financial, tax or other advice from any Air Liquide group company or from its employees or executive officers.
- My decision will have no effect, either positive or negative, on my employment within the Air Liquide group and does not affect my conditions of employment.
- Nothing contained in any materials or information distributed or made available to me in connection with the offer and my subscription to the offer shall confer upon me any right or entitlement in respect of my employment.
- The opportunity to participate in *myAL myShare 2023* in no way assumes the existence of future offers or the potential opportunity to participate in them.

In the event of over-subscription

- I have duly noted that my subscription request for L'Air Liquide S.A. shares may be reduced in the event of over-subscription, that is, if the total number of requests for shares subscribed is greater than 750,000.
- In this event, the highest subscriptions will be reduced to a level that will make it possible to serve all subscribers, as far as possible. I will be informed by my entity's HR of the reduction a few days after the subscription period closes. The information will also be available on the website myalmymshare2023.airliquide.com, under the "Subscribe to *myAL myShare 2023*" tab.

Payment default

- If I fail to pay the amount due, my subscription may be canceled in whole or in part. In addition, I irrevocably authorize L'Air Liquide S.A. to sell or to proceed with the sale of my shares, without prior or formal notice, in accordance with applicable law, and to allocate the proceeds to the payment of the corresponding amount of my subscription.
- If the proceeds of the sale were not sufficient to pay the above amount, I would remain indebted to my employer for the corresponding amount. In addition, my employer reserves the right to take legal action against me to recover the unpaid amount.

Payment through payroll deduction

- Each instalment payment made by salary deduction may not exceed 10% of my net monthly salary.
- In the event of termination of my employment contract, for any reason, prior to the end of the monthly payments, I hereby irrevocably authorize my employer to withhold any amounts that remain outstanding for the full payment of my subscription from the amounts that may be owing to me, and I undertake to pay any remaining balance immediately. Failing compliance, my employer will be entitled to request the sale of my shares in the proportion necessary to repay the balance plus commissions and any charges and to receive the proceeds.
- In the event that, before paying the full amount of my subscription, I would request to sell all or part of my shares under an early exit event, the unpaid balance of my subscription will become immediately due and payable on the early release date and I undertake to pay the balance due to my employer without delay, and I authorize my employer to deduct the balance from the proceeds of the sale of my shares.

Specific rules for Russia and Belarus

- As a result of sanctions imposed by the European Union, citizens or residents of Russia or Belarus who do not have legal residence or citizenship in the European Union, in a country member of the European Economic Area or in Switzerland may not participate in this offering.
- Therefore, I declare that:
 - I am not a Russian national or resident of Russia, or if I am, that I am also a citizen of a Member State of the European Union, of a country member of the European Economic Area or of Switzerland, or that I have a temporary or permanent residence permit in one of these countries; and
 - I am not a Belarusian national or a resident of Belarus, or if I am, that I am also a citizen of a Member State of the European Union or that I have a temporary or permanent residence permit in one of these Member States.

Protection of personal data

- This subscription form is subject to the applicable regulations relating to the protection of personal data, particularly General Data Protection Regulation (EU) 2016/679 ("GDPR").
- The information provided in this subscription form is used within the IT data processing by L'Air Liquide S.A. as data controller.

In this context, I note that:

- The information provided in this subscription form is mandatory for the Air Liquide International Group Share Purchase Plan and without it, my subscription cannot be processed;
- I have a right of access, rectification and deletion of personal data that concerns me, the right to object, on grounds relating to my particular situation, to the processing of my personal data and the right to define the guidelines relating to the fate of my personal data post-mortem.
- The personal data provided in this subscription form will be processed by L'Air Liquide S.A. and Uptevia for the purpose of management of the shares subscribed through the Air Liquide International Group Share Purchase Plan, based on the performance of this investment contract (article 6 (f) (b) of the GDPR). I note that the personal data provided in this subscription form may be sent to any authorized person by L'Air Liquide S.A. for the purposes of centralized management of the Air Liquide International Group Share Purchase Plan, bookkeeping and IT storage of such data in France;
- I also agree to my personal data being accessed by my HR correspondent and/or sent to other authorized persons of the L'Air Liquide S.A.'s subsidiary which employs me in order to validate my eligibility to the offering, such subsidiary may be located in a country outside the European Union where the level of protection may differ from that in European legislation on personal data protection. These transfers are in particular covered by the Binding Corporate Rules approved by the competent personal data protection authorities. They may be viewed on the company's website;
- My personal data will be kept for the above-mentioned data processing purposes for the time necessary to implement *myAL myShare 2023* and for the management of the Air Liquide International Group Share Purchase Plan, at least until the sale of my shares, and subsequently for archiving purposes until expiration of the term of limitation for any litigation;
- For any question or claim regarding the processing of my personal data and the exercising of my rights, I can write to one of the following addresses:

L'Air Liquide S.A. /Shareholder Services – French Share Purchase Plan
75, quai d'Orsay – 75321 Paris Cedex 07
or

Laurence Thomazeau, Data Protection Representative
75, quai d'Orsay – 75007 Paris

- I have the right to file a complaint with the French supervisory authority by mail to the CNIL – 3, Place de Fontenoy, 75007 Paris or by email at: www.cnil.fr;
- I shall inform L'Air Liquide S.A. through my HR correspondent of any change in my personal details;
- I declare that I have kept a copy of this subscription form.